
6 Pièces

702 m²

Réf. 84188200

69 100 €

Monaco
Appartement à louer (98000)
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Superbe  appartement  d'exception  situé  au  dernier  -  9ème  étage  du

Memmo  Center  (bloc  A)  disponible  à  la  location  dès  le  01/06/24.

Résidence  moderne  avec  piscine  privative  et  vue  imprenable  sur

Monaco et la mer. L'appartement spacieux et lumineux est calme et à

proximité  de  toutes  les  commodités.Il  se  compose  d'un  hall  d'entrée

desservant pour la partie réception : un séjour, une salle à manger, une

cuisine  équipée  avec  une  buanderie  à  l'arrière  et  un  toilette  invités.

L'espace nuit se compose lui de 5 chambres à coucher avec chacune

leur salle de bain et dressing attenants.Toutes les pièces de ...

Superb exceptional apartment located on the top - 9th floor of the Memmo Center

(block  A)  available  for  rent  from  01/06/24.  Modern  residence  with  private

swimming pool and breathtaking views of Monaco and the sea. The spacious and

bright  apartment  is  quiet  and  close  to  all  amenities.It  consists  of  an  entrance  hall

leading to the reception area: a living room, a dining room, a fitted kitchen with a

laundry  room  at  the  rear  and  a  guest  toilet.  The  sleeping  area  consists  of  5

bedrooms,  each with  their  own bathroom and dressing room.All  the rooms in  the

apartment open onto the loggias surrounding ...

BETON 57

18 Quai Jean-Charles Rey - 98000 MONACO
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